
 

Протокол с решение на специално назначена комисия от Софийския 

градско-околийски комитет на СБПФ за пригодността на кино „Капитол“ за 

нуждите на театър „Рома“ 

София, 20 юли 1949 г.  

 

Днес, 20.07.1949 г., гр. София, комисията специално назначена от Софийския 

градско-околийски комитет на СБПФ в състав: Никола Йорданов Сираков, Величко 

Иванов Божилов – от градски комитет на СБПФ; Директора на киното др. Станчев и 

Стефан Сърчеджиев – режисьор при Народния театър, се яви на самото място в салона 

на киното на СБПФ и най-щателно огледа месторазположението на салона и сцената и 

констатира следното:  

1/ Салонът има 480 места; 

2/ Сцената е съвсем малка. Отворът и е 6м. В дъното 3,50 м. За да се разшири и 

пригоди за естрадна сцена на циганския театър „Рома“ следва да се разшири в трите 

страни по 5м. Такова разширение ще наложи отчуждение на чужди частни имоти  - 2 

къщи и един дюкян; 

3/ Няма никакви стаи за артистите; 

4/ Няма място за реквизит, а също така се изисква и повдигане на сцената на 

височина с още 4 метра.  

Мнението на комисията е: 

1/ Самият салон е малък за театър;  

2/ Сцената при това положение, при което се намира, е съвсем невъзможна за 

театрална сцена. Ако тя се направи за такава, то театърът трябва да похарчи с имотите, 

които ще отчужди и материалите, които ще вложи не по-малко от 3 - 4 000 000 лв. 

       

 



   1/ Никола Сираков 

                          2/ Величко Иванов                                 

               Членове на комисията: 3/ Геро Станчев 

                                                                                        4/ Стефан Сърчеджиев 
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